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DAVID DE LA LLAVE LLORENS «No sé què diuen els ´Protocols´, ni quin marge 

d´actuació tenen els agents, però aquests ´Protocols´ haurien de ser diferents» 

l meu nom és David de la Llave i sóc la parella de Laura Fernàndez, la noia que va finar en 

un accident de circulació el proppassat 29 de gener. 

Feia menys de dos mesos que havíem comprat un pis, un mes que hi vivíem (tot i que 

havíem conviscut prèviament), i divendres 5 de febrer havien de dur-nos l´habitació. Tota 

la il·lusió es va truncar sobtadament. 

Deixin-me dir-los, també que la Laura era un ésser excepcional. Aquesta afirmació serà 

repetida per tothom que perd algú proper, però en aquest cas no els parlo únicament des 

de la subjectivitat de qui perd una persona estimada, sinó des del coneixement del seu 

caràcter bondadós i generós, i és que mai tenia un no per resposta, i sempre estava 

disposada a donar sense esperar rebre res a canvi. 

Em permeto també dirigir la carta a l´Hble. Sr. Oriol Junqueras, en espera d´una mica 

d´empatia, i és que la Laura sempre deia, entre somriures, i permetin-me la col·loquialitat: 

"En Junqueras mola molt". No es va perdre cap discurs dels que va donar a Girona, s´hi va 

fer més d´una fotografia, i m´atreviria a posar les dues mans al foc afirmant que durant un 

temps la fotografia amb l´Hble. Sr. Oriol Junqueras era la seva fotografia de perfil. És des 

de la idolatria, per dir-ho així, que la Laura li dispensava, que em permeto dirigir-li la carta. 

Amb tot, i després de les notícies aparegudes als mitjans de comunicació, vull fer notòria la 

meva opinió sobre l´actuació dels agents dels MMEE que van actuar prèviament contra el 

conductor de l´altre vehicle. 

Vagi per endavant que, personalment, no opino que hi hagi una responsabilitat dels agents 

en el tràgic desenllaç, tot i que també els dic que la família, tant la pròpia com de la Laura, i 

els amics i coneguts no comparteixen la meva opinió, i són força més durs. De fet, fins i tot 

m´he arribat a trobar dispensant l´actuació dels agents en alguna conversa. 

Sigui com sigui, i malgrat l´exculpació, opino que l´actuació no va ser l´adequada ni 

correcta. 

Sóc advocat de professió, i puc dir-los amb rotunditat que he assistit a les Comissaries a 

alguns detinguts per coses molt menys importants. De fet, i d´entre els casos que ens 

trobem els advocats en el Torn d´Ofici, els hi podria fer una llarga llista, que seria 

complementada per molts companys de professió. 

Després de poder confirmar que les notícies aparegudes es corresponen amb el que va 

passar, els puc dir que no s´entén que algú que es mostra obertament agressiu envers un 

familiar, causa un accident i fuig, és perseguit per la policia, i amb menys preu total per la 

seva autoritat, intenta escapar conduint de forma temerària, posant en perill la vida dels 

altres conductors, es confirma que està sota l´efecte de begudes alcohòliques, i a més no 



disposa d´autorització administrativa per conduir, pugui sortir tranquil·lament per la porta 

d´una Comissaria de Policia. 

Com a mínim havia comès 5 delictes en el moment en què la policia va permetre-li sortir, 

lliurament: lesions, desobediència a l´autoritat, conducció sense llicència, conducció 

temerària i conducció sota l´efecte de begudes alcohòliques. La comissió d´un d´ells pot no 

ser tant rellevant com per comportar la detenció, però el reguitzell de delictes és prou 

important com per prendre una decisió més severa. 

Ens han parlat dels «Protocols», que desconec, però aquella persona, per anomenar-la 

d´alguna manera, en aquell moment en què va sortir per la porta de la Comissaria era un 

perill pels altres: en un evident estat d´excitació i possiblement afectat per l´alcohol o 

d´altres substàncies. Els agents, d´haver tingut un bon criteri, haurien optat per, ni que fos 

amb finalitat preventiva, detenir-lo fins que, al dia següent, almenys, s´hagués mostrat més 

tranquil, i per evitar que cometés alguna barbaritat com la que va acabar provocant. 

No sé què diuen els «Protocols», ni quin marge d´actuació tenen els agents, però aquests 

«Protocols» haurien de ser diferents si poden permetre que algú, amb continuïtat infractora 

i delictiva, amb un historial que no presagiava res positiu, pugui acabar sortint, 

tranquil·lament, per la porta de la Comissaria després d´haver fet una repassada a tots els 

delictes previstos al Codi Penal contra la seguretat del Trànsit. 

 


